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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kik azok a „fürkészek és portyázók” személy- és 
cégnevek szerint, mennyit kerestek az Orbán-kormány és a velük elvtársi viszonyban lévő 
kínai partner közötti közvetítésért?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Mint  arra  bizonyára emlékszik,  a  nyáron 16 ezer  darab lélegeztetőgépet  rendelt  több mint  300
milliárd  forintért  a  kormány  Kínából.  Ez  cca.  19  millió  forint/darab  árat  jelent.  Első  hallásra
meglehetősen  drága  volt.  Némi  utánajárás  után  rögtön  kiderül,  hogy ez  bizony nemhogy nem
kedvező ár, hanem éppen ellenkezőleg, nagyon is borsos, itt valaki(k) nagyot kaszált(ak) a magyar
emberek pénzén. Aztán az is világosan látszik, hogy a gépek tekintélyes részére minden bizonnyal
nem lesz szükség (amit a magam részéről nagyon remélek), így a közelmúltban megkezdődött azok
értékesítése,  vagy éppen elajándékozgatása.  A lélegeztetőgépekkel  kapcsolatban számos aktuális
kérdés van, például az, hogy van-e már olyan szakember gárda, amely ezeknek a kezeléséhez ért?
Indult-e erre vonatkozóan legalább egy gyorstalpaló továbbképzés? Anno a Korányi Kórházba tett
látogatása során ezt a problémát jelezte éppen a T. Miniszterelnök Úr felé az orvos, mire Ön – talán
szándékosan – belefojtotta a szót. Biztosan emlékszik az esetre.

Summa summarum, a túlárazott, a magyar szakemberek által megfelelően működtetni nem tudott
lélegeztetőgépekkel  legalább  magyar  családokat  támogattunk  közpénzből?  Legalábbis
vélelmezhetően. Ennek a kijelentéséhez már csak azt kellene megtudnunk, hogy:

Kik  azok  a  „fürkészek  és  portyázók”  személy-  és  cégnevek  szerint,  mennyit  kerestek  az
Orbán-kormány és a velük elvtársi viszonyban lévő kínai partner közötti közvetítésért?

Várom megtisztelő  válaszát!  Kérem,  a  konkrét  kérdésemre  összegszerű  választ  adjon,  lévén az



Alaptörvény 39. cikke szerint a közpénzeket az átláthatóság és a közélet tisztaságának elve szerint
kell kezelni, a közpénzekre vonatkozó adatok pedig közérdekű adatok.
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